

Title (en)

Dual compartment container for collecting waste, in particular domestic refuse.

Title (de)

Doppelkammer-Behälter zum Sammeln von Abfällen, insbesondere Hausmüll.

Title (fr)

Conteneur compartimenté pour la collecte de déchets, notamment d'ordures ménagères.

Publication

**EP 0634344 A1 19950118 (FR)**

Application

**EP 94401605 A 19940712**

Priority

FR 9308606 A 19930713

Abstract (en)

The invention relates to a container for selective collecting of domestic refuse, including a plurality of compartments each closed by a cover (lid) and locking means making it possible to keep said covers individually in a closed position of tilting of the container. The locking means of at least two covers (8,9) of contiguous compartments (6,7) consist of a blocking piece (12) mounted so as to pivot on the container about an axis which is substantially perpendicular to the plane of the covers (8,9), the said blocking piece being capable of pivoting between a position in which it is above one of the two covers (8) and a position in which it is above the other cover (9). <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention est relative à un conteneur pour la collecte sélective d'ordures ménagères, comportant une pluralité de compartiments fermés chacun par un couvercle et des moyens de verrouillage permettant de maintenir individuellement lesdits couvercles en position fermée du basculement du conteneur. Les moyens de verrouillage d'au moins deux couvercles (8,9) de compartiments contigus (6,7) sont constitués par une pièce de blocage (12) montée pivotante sur le conteneur autour d'un axe sensiblement perpendiculaire au plan des couvercles (8,9), ladite pièce de blocage étant apte à pivoter entre une position où elle se trouve au-dessus de l'un des deux couvercles (8), et une position où elle se trouve au-dessus de l'autre couvercle (9). <IMAGE>

IPC 1-7

**B65F 1/16**

IPC 8 full level

**B65F 1/00** (2006.01); **B65F 1/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65F 1/004** (2013.01); **B65F 1/1615** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 9013881 U1 19901213
- [A] WO 9301111 A1 19930121 - HICKEY COLIN JOSEPH [AU]

Cited by

FR2748455A1; BG1289U1; BG1290U1; GB2474874A; GB2403890A; GB2403890B; WO9807640A1; WO2013076664A1; WO2016128409A1; EP4071084A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB IT LI LU NL PT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0634344 A1 19950118; EP 0634344 B1 19970502**; DE 634344 T1 19951012; DE 69402917 D1 19970605; DE 69402917 T2 19971218; ES 2069523 T1 19950516; ES 2069523 T3 19970701; FR 2707610 A1 19950120; FR 2707610 B1 19950901

DOCDB simple family (application)

**EP 94401605 A 19940712**; DE 69402917 T 19940712; DE 94401605 T 19940712; ES 94401605 T 19940712; FR 9308606 A 19930713